



22
12
2020

監管局以視像會議形式舉行業界聯絡會議，向業界介紹新任董事局成員、疫情下的資格考試安排、有關反洗錢的最新消息及即將舉行的持續專業進修活動。

The EAA holds an online trade liaison meeting to introduce its new board membership, the arrangements for the qualifying examinations under the pandemic, updates on the AML issue and the upcoming CPD activities.

30
01
2021



監管局副主席蕭澤宇BBS太平紳士接受新城電台節目訪問，談及黃馮律師行事件，以及地產代理在建議客戶安排訂金託管上的角色。



EAA Vice-chairman Mr Simon Siu, BBS, JP attends an interview on Metro Radio. He talks about the incident of Messrs. Wong, Fung & Co. and the role of estate agents on advising clients to arrange stakeholding of deposits.



01
02
2021

監管局主席廖玉玲太平紳士出席新城電台直播節目，回顧局方於2020年的工作及開立的投訴數字，同時介紹監管局今年的工作展望。

EAA Chairman Ms Elaine Liu, JP attends a live programme on Metro Radio. She reviews the work of the EAA and the number of complaint cases opened in 2020 and introduces the initiatives of the EAA in 2021.

08/2008

監管局與個人資料私隱專員公署合辦地產代理業保障私隱活動，邀請業界代表出席啟動儀式。

The EAA and the Office of Privacy Commissioner for Personal Data jointly organise the Personal Data Privacy Campaign for the Estate Agency Trade. Trade representatives are invited to attend the kickoff ceremony.



07/2009

監管局舉行網上物業廣告研討會，向業界介紹在互聯網發布物業廣告須要遵守的法規。

The EAA organises a forum on online property advertisements introducing the relevant regulations to the trade.



07/2011

內地房地產經紀人與香港地產代理資格互認計劃的第一期培訓課程及考試於深圳舉行。

The first training course and examination of the mutual recognition scheme of estate agents in Hong Kong and in the Mainland are held in Shenzhen.

12/2011

運輸及房屋局的代表向地產代理從業員講解規管一手住宅物業銷售建議法例。

Representatives of the Transport and Housing Bureau brief the estate agency practitioners on the proposed legislation to regulate the sale of first-hand residential properties.

